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If/f/fì 
Excursíonisme H A N D B O L 

ANADA A PEU 

A MONTSERRAT 

Aquest any la colla va ser força 
nombrosa, potser perqué s'esqueia 
amb la romeria que par primera ve-
gada es feia, organitzada per les 
Comunitats Cristíanes de Sta. Eula-
lia i LIiçà dAmunt. 

El fet és que el divendres vint-i-u 
alla les onze del vespre, davant 
la Sala hi havia ben bé una vlntena 
de persones, sobretot joves, dispo-
sades a fer la sempre llarga i pe-
sada travessa. 

Per donar més dìnamìsme i agili-
tat a ranada, es feren dues colles. 
L'una seguí la ruta tradicional del 
Tabaquet, al cel sigui. És a dir, se-
guint la carretera i la via del tren 
i passant per Terrassa. L'altra colla 

^ va anar per un cami que encara no 
' s'hi havia passat mai; les seus fi-

tes més importants foren: d'aqui 
cap a Sant Sebastià de Montmajor, 
com se so! fer sempre que no es 
passa per la carretera, i després 
St. LIorenç Savall, Coll d'Eres, Coll 
d'Estenalles, Serra de l'Obac i Va-
carisses. Al capdavall aquesta ru-
ta resulté ser molt bonica, però 
també molt més llarga que les de 
costum. Les dues colles s'havîen de 
retrobar a Can Xola (Vacarisses), 
per dinar, però quan uns hi arriba-
rem els altres ja havien dinat i ja 
marxaven. El dinar ens va refer un 
bon xic i ens va donar ànims per 
emprendre la pujada de Montserrat. 
Quan vam ser tots a dalt ja era ben 
fose. Havien estât vintijpres de ca-
rni durant les quais totrhaviem fet 
de tot, ens havíem queixat i cansat 
però també disfrutat i rigut de gust, 
i un cop fet el cámí, tots estàvem 
molt contents i satlsfets de la nos-
tra gesta. 

J L'endemà quan va arribar tota la 
' gent de la romeria quasibé ens tro-

ba dormint, tant era el nostre can-
sament. 

P. Bonet 

A tots ens agrada que quan arri-
ben les festes Nadalenques les no-
ticies siguin bones. Tanmateix pel 
que fa a I'handbol no us en podem 
donar: son totes desesperançado-
res i pessimistes. 

En primer Hoc, tal com vaig pro-
metre a! darrer Ronçana, explicaré 
les causes de la desaparició del pri-
mer equip d'handbol femeni. 

A finals del mes dAgost o prin-
cipis de setembre ens vam reunir 
Junta directiva, el regidor d'esports 
i jo mateix que havia estât I'entre-
nador la passada temporada. En la 
reunió vaig exposar les raons per 
les quais jo no em volia encarregar 
d'entrenar-les una altra temporada. 

Aqüestes raons eren fonamental-
men dues: 

a) La majoria de jugador as 
(sempre hi ha excepcions) prenien 
molt poc interés en els entrena-
ments (si és que hi anaven) i àd-
huc ais partits (si és que hi anaven 
també). 

b) La segona raò era que no-
més volia dedicar a I'handbol sis 
hores a la setmana, quatre per en-
trenar i dues pels partits. 

Per aqüestes dues raons vaig 
preferir d'entrenar les noies joves 
(cadets) que la temporada passada 
em van demostrar {i ho segueixen 
fent) un interés molt gran. 

La Junta Directiva va compren-
dre la meva actitud, però veia con-
traproduent que el primer equip 

desaparegués. Es va parlar amb les 
jugadores i es va intentar trobar un 
entrenador. No es va trobar i és per 
aixo que ara no hi ha equip. Algu-
nes de les nostres jugadores (les 
que tenien interés) juguen aquesta 
temporada amb el Granollers. 

Bé, passem ara a l'equip infan-
til. Com ja he dit més enrera, jo 
em vaig comprometre a entrenar 
dos dies i a dirigir els partits set-
manals des de la banqueta. Els en-
trenaments s'han fet puntualment 
amb l'ajuda d'en Ricard IVlontes (so-
bretot algún dia que jo no he pogut 
anar-hi). 

No podem dir el mateix deis par-
tits. Ningú no s'ha preocupat d'ins-
criure el nostre equip a cap com-
petició i és per aixó que encara 
no s'ha jugat cap partit. No obs-
tant les jugadoras han entrenat pun-
tualment totes les setmanes. 

En vista que la situació no mi-
llora, hem decidit conjuntament (ju-
gador as i jo) que fins que no hi ha-
gi aigú (persona o entitat) que es 
preocupi que juguin, entrenarem un 
cop a la setmana (el diumenge a 
dos quarts de dotze del matí). 

El motiu d'aquest canvi, a més 
deis ja dits abans, és el fred que 
fa a la nit a la pista poliesportiva. 

Ja veieu que les noticies son 
realment dolentes i ho seguirán 
essent fns que hl hagi una concien-
cia general que l'esport és impor-
tant per les persones i especial-
ment pel jovent. I aquesta conscién-
cia s'ha de crear des de l'escola, la 
familia i l'Ajuntament. 

Lluís Almor 
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